
Protokół Nr XXXI/21

 z posiedzenia Rady Gminy Kolno, które odbyło się w dniu 29 września

2021 r.  w gminnej sali  konferencyjnej w  Czerwonem 50.  Posiedzenie

rozpoczęto  o  godzinie  10.00,  a  zakończono  o  godzinie  11.02.   Lista

obecności radnych stanowi załącznik do protokołu. Lista obecności osób

zaproszonych  stanowi  załącznik  do  protokołu.  Otwarcia  sesji  dokonał

Przewodniczący  Rady  Gminy  –  Pan  Anastazy  Jan  Kalinowski.  Powitał

przybyłych  radnych  oraz  wszystkich  gości.  Przewodniczący  Rady

stwierdził  prawomocność  posiedzenia  Rady.  Nadmienił,  że  na  ogólną

liczbę 15 radnych udział w sesji bierze 13 radnych, co daje quorum do

podejmowania  prawomocnych  uchwał  oraz  wniosków.  Przewodniczący

Rady poinformował, że porządek obrad sesji został dostarczony radnym

wraz  z  zawiadomieniem  na  dzisiejszą  sesję  Rady.  Uwag  do  protokołu

obrad nie wniesiono. 

Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  porządek  sesji,  za

porządkiem  dziennym  sesji  głosowało  imiennie  13  radnych,  głosów

przeciw – zero, głosów wstrzymujących się – zero.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Przedstawienie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

4. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski.

5. Informacja  o  pracy   wójta  w  okresie  między  sesjami  i  sposób

wykonania  uchwał  rady gminy.

6. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Kolno na lata 2021 – 2030.

7.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kolno na 2021 r.

8. Przedstawienie  informacji  o  stanie  bezpieczeństwa  i  porządku

publicznego na terenie Gminy Kolno za 2020 r.

9. Podjęcie uchwały w sprawie pomnika przyrody.

10. Podjęcie uchwały w sprawie pomnika przyrody.

11. Podjęcie uchwały w sprawie Planu Gospodarki Niskoemisyjnej.

12. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania, wolne wnioski.



13. Zamknięcie posiedzenia.

-

Ad 1 i 2 

Jak wyżej

Ad. 3

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  protokół  z  ostatniej  sesji

Rady Gminy Kolno Nr XXX/21 z dnia 27 sierpnia 2021 r. był wyłożony do

wglądu w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich oraz na sali

obrad przed sesją. Z treścią protokołu każdy miał możliwość zapoznania

się,  w  związku  z  czym  Przewodniczący  Rady  poprosił  o  zgłaszanie

ewentualnych  uwag.  Ponieważ  żadnych  uwag  nie  wniesiono,

Przewodniczący  Rady  wnioskował  o  przyjęcie  protokołu  w  napisanym

brzmieniu.. Za protokołem głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych –

zero, głosów wstrzymujących się – zero. Przewodniczący Rady stwierdził,

że Rada jednogłośnie przyjęła protokół w napisanym brzmieniu

Ad. 4

Interpelacji i zapytań radnych nie było.

Ad. 5

 Wójt Gminy Pan Józef Bogdan Wiśniewski przedstawił informacje z 

okresu między sesjami. ( informacja w załączeniu do protokołu.)

Ad. 6

Skarbnik Gminy Pani Halina Boryszewska przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kolno na lata

2021 – 2030.  Radni nie wnieśli żadnych  uwag. Przewodniczący Rady 

zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. Na stan 15 członków rady w

posiedzeniu uczestniczy 13 radnych. W głosowaniu jawnym za podjęciem 

uchwały w sprawie  zmian WPF na lata 2021 – 2030 głosowało 13 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się  0 . Całość wypowiedzi można 

odsłuchać z nagrania zamieszczonego na stronie: 

bip.ug.kolno.wrotapodlasia.pl



Ad. 7

Ponownie głos zabrała Pani Skarbnik przedstawiając projekt  

uchwały  w sprawie zmian w budżecie Gminy Kolno na 2021 r. Radni nie 

wnieśli żadnych  uwag. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 

podjęciem uchwały. Na stan 15 członków rady w posiedzeniu uczestniczy 

13 radnych. W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie  

zmian w budżecie Gminy Kolno na 2021 r.  głosowało 13 radnych, przeciw

– 0, wstrzymało się  0 .Całość wypowiedzi można odsłuchać z nagrania 

zamieszczonego na stronie: bip.ug.kolno.wrotapodlasia.pl

Ad. 8

Informację o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Kolno za 2020 

r. przedstawił Komendant Powiatowy Policji w Kolnie Pan Grzegorz Malinowski.

( informacja w załączeniu do protokołu ) oraz całość wypowiedzi można odsłuchać 

z nagrania zamieszczonego na stronie: bip.ug.kolno.wrotapodlasia.pl

Ad. 9

Projekt uchwały w sprawie pomnika przyrody przedstawił pan 

Robert Nadara Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju. Radni nie 

wnieśli żadnych  uwag. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 

podjęciem uchwały. Na stan 15 członków rady w posiedzeniu uczestniczy 

13 radnych. W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie  

pomnika przyrody głosowało 13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się  0  

całość wypowiedzi można odsłuchać z nagrania zamieszczonego na 

stronie: bip.ug.kolno.wrotapodlasia.pl

Ad 10.

Projekt uchwały w sprawie pomnika przyrody przedstawił pan Robert 

Nadara Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju. Radni nie wnieśli 

żadnych  uwag. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 

podjęciem uchwały. Na stan 15 członków rady w posiedzeniu uczestniczy 

13 radnych. W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie  

pomnika przyrody głosowało  13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się  0.  



Całość wypowiedzi można odsłuchać z nagrania zamieszczonego na 

stronie: bip.ug.kolno.wrotapodlasia.pl

Ad 11.

Projekt uchwały w sprawie Planu Gospodarki Niskoemisyjnej przedstawił 

pan Robert Nadara Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju. Radni nie 

wnieśli żadnych  uwag. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 

podjęciem uchwały. Na stan 15 członków rady w posiedzeniu uczestniczy 

13 radnych. W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie  

Planu Gospodarki Niskoemisyjnej  głosowało 13 radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się  0  całość wypowiedzi można odsłuchać z nagrania 

zamieszczonego na stronie: bip.ug.kolno.wrotapodlasia.pl

Ad. 12

 Wójt podziękował dla Komendanta Policji za przedstawienie 

informacji na temat bezpieczeństwa na terenie Gminy Kolno , ponieważ 

poczucie bezpieczeństwa jeżeli chodzi o Gminę Kolno jest bardzo duże. 

całość wypowiedzi można odsłuchać z nagrania zamieszczonego na 

stronie: bip.ug.kolno.wrotapodlasia.pl

W punkcie tym głos zabrała pani sołtys wsi Rydzewo Pani Bogusława 

Gardocka.. Poruszyła temat związany ze skrzyżowaniem w miejscowości 

Lachowo, gdzie jest bardzo słaba widoczność ze względu na budynek, 

który jest w bardzo złym stanie i zagraża bezpieczeństwu.

Odpowiedzi udzielił pan Wójt Gminy Józef Bogdan Wiśniewski – Ten temat

był  już  zakomunikowany.  Właściciele   tej  posesji  wyrazili  zgodę  na

rozebranie  tego  budynku.  W  miesiącach  jesiennych  budynek  zostanie

rozebrany. Wcześniej stosowaliśmy inne takie działania,  które miały na

celu  zwiększyć  bezpieczeństwo  w  tym  miejscu,  ponieważ  rzeczywiście

zgodnie oceniamy , że jest to miejsce jedno z bardziej niebezpiecznych

jeśli  chodzi  o  komunikacje,  o   ruch drogowy.  Zainstalowanie  lustra  na

pewno  pomogło.  Nie  było  tam  żadnych  wypadków  ,.  dzięki  temu  że



mieszkańcy traktują  to miejsce za szczególnie niebezpieczne. Jesteśmy

po rozmowach i ustaleniach z właścicielami i za dwa miesiące budynku

już nie będzie.

Ad. 13. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował 

radnym i gościom zaproszonym za udział w posiedzeniu i zamknął obrady.

 Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała:

Beata Żylińska

Przewodniczący Rady

Anastazy Jan Kalinowski


